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Vragen van de leden Halsema en
Azough (beiden GroenLinks) aan de
ministers van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport en van Justitie over
de contraproductieve effecten van het
zero tolerancebeleid voor drugs in het
uitgaansleven (Ingezonden
15 augustus 2008)

1
Kent u het bericht dat het zero
tolerancebeleid voor drugs in het
uitgaansleven in de praktijk tot
kamikazegebruik van drugs leidt?1

2
Wat vindt u ervan dat het strikte
anti-gedoogbeleid van drugsgebruik
in het uitgaansleven er volgens de
instelling voor verslavingszorg
Novadic-Kentron toe leidt dat
bezoekers al vóór de ingang van
bijvoorbeeld grote dancefestivals
grotere hoeveelheden genotmiddelen
innemen dan normaal, grotere
gezondheidsrisico’s nemen, en zich
uit angst voor aanhouding minder
snel melden bij een EHBO-post als ze
zich door drugs niet goed voelen?

3
Is de veronderstelling van
VU-promovendus Jan Krul waar dat
het aantal drugsgerelateerde
incidenten na een jarenlange daling
door het zero tolerancebeleid weer
zal stijgen, en dat dit beleid vanuit
gezondheidsoverwegingen echt onzin
is?

4
Deelt u de mening dat dergelijke
grote gezondheidsrisico’s
onaanvaardbaar groot zijn, dat de
bescherming van de gezondheid van
gebruikers moet prevaleren boven
uw principiële weerzin tegen drugs
en drugsgebruik, en dat dit moet
leiden tot fundamentele wijzigingen
in het huidige drugsbeleid in het
uitgaansleven? Bent u bijvoorbeeld
bereid te voorzien in preventieve
drugstests en goede
drugsvoorlichting in het
uitgaansleven, waardoor voorkomen
kan worden dat gebruikers te veel of
schadelijke drugs innemen?

5
Welke maatregelen neemt u zich
op korte termijn voor om deze
contraproductieve effecten van het
zero tolerancebeleid voor drugs in het
uitgaansleven weg te nemen?

1 DAG, 14 augustus 2008: «Controle op
partydrugs werkt niet».
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